

**FEUERSCHWANZ**  
*Warriors*

Release date: 03.05.2024

**For the first time in English! Celebrating their 20th anniversary, FEUERSCHWANZ releases 2 brand-new English songs and 10 hits rearranged in English**

**FEUERSCHWANZ** celebrate their 20th anniversary with an absolute novelty in the history of the band! The first album recorded entirely in English by the #1-charting German band, **Warriors**, will be released on May 3rd, 2024 via Napalm Records. In addition to ten well-known hits, newly arranged and performed in English, **Warriors** also presents a brand new song and a cover track. The band around founding member and singer Hauptmann Feuerschwanz, songwriter, singer and multi-instrumentalist Hodi, as well as Johanna on the violin, welcome top-class names as guests, such as Chris Harms (Lord Of The Lost), Francesco Cavalieri (Wind Rose), Dominum, Orden Ogan and Patty Gurdy. **Warriors** will be available in numerous, partly strictly limited formats.

Founded in 2004, **FEUERSCHWANZ** have evolved over the years from their roots in comedic medieval folk rock into a band to be taken seriously, and are rightly regarded as one of the hottest acts on the scene. After they hit #1 on the Official German Album Charts for the first time with **Memento Mori** (2021), Germany's hottest band managed to repeat that great success with their latest studio album **Fegefeuer** (2023). With premium slots at numerous festivals, such as co-headline slots at the legendary Wacken and Summer Breeze Open Airs, as well as abroad, including at Masters Of Rock and on the 70,000 Tons Of Metal cruise in the Caribbean, and an almost completely sold-out headlining tour, **FEUERSCHWANZ** underlined their outstanding position all the more last year. Many dates of the upcoming big Fegefeuer headline tour in 2024 are already completely sold out.

**Warriors** looks back on a remarkable track record of tireless work and is further proof that **FEUERSCHWANZ** not only welcome challenges with open arms, but actively seek them out. Newly recorded - and for the first time ever in English - songs like "*Highlander*", "*Das Elfte Gebot*" (The Forgotten Commandment), "*Memento Mori*", "*Untot im Drachenboot*" (Death on the Dragonship), "*Bastard of Asgard*" and "*Fegefeuer*" (Purgatory) take on a whole new character, but still sound familiar in **FEUERSCHWANZ** style. With "*The Unholy Grail*", **FEUERSCHWANZ** surprise their fans with a brand new song and take them directly into a captivating world full of legends and heroic battles. The final track is a cover of the Assassin's Creed classic "*Valhalla Calling*" by Miracle Of Sound, which fits perfectly into the overall work and discography of **FEUERSCHWANZ**. **Warriors** is a new milestone in **FEUERSCHWANZ**'s successful career, which only knows its way to the top!

## 20 Jahre Feuerschwanz - zum Jubiläum DAS Special-Album!!! (2 neue Songs und 10 Hits in englischer Sprache)

**FEUERSCHWANZ** feiern ihr 20-jähriges Bandbestehen mit einem absoluten Novum in der Geschichte der Band! Das erste komplett in englischer Sprache aufgenommene Album der deutschen #1-Formation, **Warriors**, erscheint am 3. Mai 2024 über Napalm Records. Neben zehn bekannten, jedoch neu arrangierten und auf Englisch dargebotenen Hits, präsentiert **Warriors** auch einen brandneuen Song, sowie eine Coverversion. Als Gäste begrüßt die Band um Gründungsmitglied und Sänger Hauptmann Feuerschwanz, Songwriter, Sänger und Multiinstrumentalist Hodi, sowie Johanna an der Violine hochkarätige Namen: Chris Harms (Lord Of The Lost), Francesco Cavalieri (Wind Rose), Dominum, Orden Ogan und Patty Gurdy. **Warriors** wird in zahlreichen, teils streng limitierten Formaten erhältlich sein.

Die 2004 gegründeten **FEUERSCHWANZ** haben sich von ihren Wurzeln im Comedy Mittelalter-Folk Rock über die Jahre zu einer ernstzunehmenden Band entwickelt und gelten zurecht als eine der angesagtesten Acts der Szene. Nach **Memento Mori** (2021) konnte sich Deutschlands heißeste Band auch mit dem letzten Studioalbum **Fegefeuer** (2023) die Position an der Spitze der Album Charts sichern. Mit Premium Slots auf zahlreichen Festivals, etwa Co-Headline Slots auf den legendären Wacken und Summer Breeze Open Airs, sowie im Ausland, unter anderem am Masters Of Rock oder auf der 70.000 Tons Of Metal-Kreuzfahrt in der Karibik, sowie einer nahezu komplett ausverkauften Headliner-Tour untermauerten **FEUERSCHWANZ** im vergangenen Jahr ihre herausragende Stellung umso mehr. Auch viele Termine der für 2024 anstehenden, großen Fegefeuer Headline-Tour sind bereits jetzt komplett ausverkauft.

**Warriors** blickt zurück auf eine beachtliche Erfolgsgeschichte voller unermüdlicher Arbeit und ist ein weiterer Beweis dafür, dass **FEUERSCHWANZ** Herausforderungen nicht nur mit offenen Armen willkommen heißen, sondern sie vielmehr aktiv suchen. Neu aufgenommen – und zum allerersten Mal überhaupt in englischer Sprache – erhalten Songs wie „*Highlander*“, „*Das Elfte Gebot*“ (engl. „*The Forgotten Commandment*“, „*Memento Mori*“, „*Untot im Drachenboot*“ (engl. „*Death on the Dragonship*“), „*Bastard of Asgard*“ oder „*Fegefeuer*“ (engl. „*Purgatory*“) einen ganz neuen Charakter, und erklingen gleichermaßen in vertrauter **FEUERSCHWANZ**-Manier. Mit „*The Unholy Grail*“ überraschen **FEUERSCHWANZ** ihre Fans mit einem brandneuen Song und entführen sie ohne Umwege in eine fesselnde Welt voller Legenden und heroischer Schlachten. Als abschließender Track steht das Cover des Assassin's Creed-Klassikers „*Valhalla Calling*“ von Miracle Of Sound, der sich perfekt in das Gesamtwerk und die Diskografie von **FEUERSCHWANZ** einfügt. **Warriors** ist ein neuer Meilenstein in **FEUERSCHWANZ** Erfolgskarriere, die nur den Weg nach oben kennt!



FEUERSCHWARZ

warriors